

Title (en)
Package for rolls of sheets.

Title (de)
Verpackungseinheit für auf bzw. zu Rollen gewickelte Folien u. dgl.

Title (fr)
Emballage pour des rouleaux de feuilles.

Publication
EP 0256237 A2 19880224 (DE)

Application
EP 87108226 A 19870606

Priority
DE 8621424 U 19860809

Abstract (en)
The package has at least two rolls (16) arranged adjacently. The sheets are wound into rolls (16) with a continuous opening. One holding element (2, 4) is arranged in each case on the outside of the two rolls (16) lying on the outside in each case. The holding elements (2, 4) are detachably connected to each other by means of a connection element (6) which projects through the openings of the rolls (16). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Verpackungseinheit für auf bzw. zu Rollen gewickelte Folien u. dgl., in welcher zumindest zwei Rollen (16) nebeneinander angeordnet sind, und ist dadurch gekennzeichnet, daß die Folien zu Rollen (16) mit durchgehender Öffnung aufwickelt sind, daß auf der Außenseite der beiden jeweils außen liegenden Rollen (16) jeweils ein Halteelement (2, 4) angeordnet ist und daß die Halteelemente (2, 4) mittels eines durch die Öffnungen der Rollen (16) ragenden Verbindungselementes (6) miteinander lösbar verbunden sind.

IPC 1-7
B65D 85/671

IPC 8 full level
B65D 85/672 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 85/672 (2013.01)

Cited by
US11261623B1; US5261535A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 8621424 U1 19861106; EP 0256237 A2 19880224; EP 0256237 A3 19890412

DOCDB simple family (application)
DE 8621424 U 19860809; EP 87108226 A 19870606